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Sprawozdanie z obrad Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 21 listopada 2024 r. 

 

Z chwilą rozpoczęcia obrad Komisji Budżetu i Finansów uczestniczyło 19 na 21 radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 09.00 a zakończyły o godz. 11.14. Przyjęto jednomyślnie 

zaproponowany porządek obrad. Protokół z poprzedniego (październikowego) posiedzenia prac  

Komisji BiF przyjęto jednomyślnie. 

Tematyka obrad kształtowała się w następujący sposób: 

1. Zapoznano się z informacjami przedstawionymi przez Dyrektora KCSiR Oaza p. Wojciecha 

Kiełbasiewicza na temat postępów prac związanych z zagospodarowaniem terenu 

w Błażejewku. Rozmówcy zwrócili szczególną uwagę na uciążliwości występujące z powodu 

„motorowodniaków” korzystających z jeziora. Generują Oni nadmierny hałas, zakłócają ciszę 

wiodącym spokojne życie mieszkańcom. Poruszono również sprawę budowy tzw. „slipu”, 

czyli specjalnego zejścia do jeziora celem np. napełnienia wody przez strażaków w przypadku 

różnych zagrożeń. Dyskutanci zgodzili się, by projektowany slip maksymalnie oddalić od 

terenów wypoczynkowych i rekreacyjnych. 

2. Po przedstawieniu projektów uchwał i merytorycznej dyskusji zaopiniowano jednomyślnie 

pozytywnie projekty uchwał w następujących sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na rok 2024, 

b) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w Kórniku. 

3. Radni dyskutowali również nad projektem uchwały w sprawie ustalenia opłat i zasad 

wynajmu świetlic wiejskich oraz pomieszczeń przynależnych stanowiących własność Miasta 

i Gminy Kórnik. Po merytorycznej dyskusji radni zgłosili interesujące poprawki m.in. 

uwzględniając wynajem świetlic z bonifikatą mieszkańcom na podstawie wdrażanej w życie 

Karty Mieszkańca. Ponadto wpłynął wniosek od p. sołtys sołectwa Borówiec Stary – 

p. Natalii Muchy o zmiany w regulaminie korzystania ze świetlic wiejskich. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły zgodził się z zaproponowanymi zmianami. Projekt uchwały wymaga zmian 

zapisów, przygotowany zostanie na kolejne posiedzenie komisji, dlatego radni zgodzili się 

w głosowaniu na propozycję zdjęcia z porządku obrad projektu tej uchwały. 

4. Burmistrz Przemysław Pacholski oraz Skarbnik Katarzyna Szamałek przedstawili 

szczegółowo projekt budżetu na rok 2025 oraz WPF na lata 2025-2037, który wpłynął do 

radnych, zgodnie z prawem i procedurą, dnia 15.11.2024 r. 
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Ponadto radnym przedstawiony został szczegółowy harmonogram prac Rady nad tymi 

dokumentami. Kolejne posiedzenia KBiF zaplanowano na 2 grudnia (poniedziałek) o godz. 

16.00, a następne - 12 grudnia (czwartek) o godz. 09.00. 

5. Radni zapoznali się z pismem sołtysa sołectwa Kamionki przy Lesie p. Iwony Kołaty 

w sprawie remontu wiaty piknikowej w Kamionkach. 

6. W punkcie dotyczącym spraw bieżących, wolnych głosów i wniosków radni zapoznali się 

z wnioskiem mieszkańca Kórnika, który zwrócił się z prośbą o przedłużenie dzierżawy działki 

gminnej. Radni pozytywnie i jednomyślnie zaopiniowali wniosek o bezprzetargowe 

wydzierżawienie działki 228/3 położonej w Kórniku, w rejonie ul. Asnyka. Na kolejne 

posiedzenie Komisji ma zostać przygotowany projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Na kolejne (grudniowe) posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów zostanie przygotowany 

szczegółowo protokół z obrad, który zostanie Państwu radnym przedstawiony do zaopiniowania. 

 

 

Kórnik, dnia 21.11.2024 r. 

 

Przewodniczący  

Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Adam Lewandowski  


